

See bound volume for 1967 of this series  
for addenda/corrigenda/revisions 1-2  
to this document.

T  
File

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

No. 168  
SECRET/166  
5 October 1966

ARTICLE XXVIII NEGOTIATIONS - 1966

Schedule LIX - Switzerland

The Government of Switzerland has notified, in a communication dated 27 September 1966, its intention to withdraw on 1 January 1967 under the provisions of paragraph 1 of Article XXVIII the tariff concessions granted on the items listed in the Annex attached hereto.

The Government of Switzerland indicated that it is prepared to enter into negotiation with a view to a possible rebinding of the items with the contracting parties with which the concessions were originally negotiated and with any other contracting party having a principal supplying interest.

NEGOCIATIONS DE 1966 AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII

Liste LIX - Confédération suisse

Le Gouvernement de la Confédération suisse a notifié, dans une communication du 27 septembre 1966, son intention de retirer au 1er janvier 1967 et conformément aux dispositions de l'article XXVIII, paragraphe 1, les concessions tarifaires accordées sur les positions énumérées à l'annexe ci-jointe.

Le Gouvernement de la Confédération suisse se déclare prêt à entrer en négociations en vue d'une éventuelle reconsolidation des positions avec les parties contractantes avec lesquelles ces concessions avaient été primitivement négociées ainsi qu'avec toute autre partie contractante ayant un intérêt de principal fournisseur.

./.

ANNEXE

- Pos. 0404. Fromages et caillebottes:
- fromages à pâte molle:
    - ex 10 - - Gorgonzola, Roquefort
    - 12 - - Brie, Camembert, Crescenza, Italico, Mascarpone, Mozzarella, Pont-l'Evêque, Reblochon, Ricotta Romana, Robiola, Stracchino
  - fromages à pâte dure ou demi-dure:
    - 22 - - Caciocavallo, Canestrato (Pecorino Siciliano), Fontina de la Vallée d'Aoste, Grana, Pecorino (Pecorino Romano, Fiore Sardo, autre Pecorino), Provolone
    - 24 - - Asiago, Bitto, Brà, Fontal, Montasio, Saint-Paulin (Port-Salut), Saint-Nectaire
    - 26 - - Cantal